



聖士提反書院附屬小學

St Stephen's College Preparatory School

To: G6 Parents
From: Dr Agnes Wai, Principal
Date: 25th October 2019

**Application for Secondary One Places at St Stephen's College /
Secondary School Places Allocation**

A briefing session for the Secondary One application for St Stephen's College will be organised on 13th November 2019 (Wednesday), from 6:30 pm to 7:30 pm in the **Preparatory School Auditorium at Ho Shung Yuk Building**. The information leaflets and DVDs of Secondary School Places Allocation System (SSPA) 2018/2020 will be distributed to the students on 1st November 2019 (Friday) for your reference. The relevant information will be given on the briefing session.

申請聖士提反書院中一學位 / 中學學位分配

本校將於 2019 年 11 月 13 日 (星期三) 晚上 6:30 至 7:30 假本校何崇鏊教學樓演講廳舉行「申請聖士提反書院中一學位」簡介會。「2018-2020 中學學位分配」簡介單張及光碟將於 11 月 1 日 (星期五) 先行派發，以供閱覽。相關資料將於簡介會當日作講解。

以上通告
六年級學生家長

校長
衛燕華博士

二〇一九年十月二十五日